

εικόνα ψηφιακή

«Η αφηγηματική τέχνη υποχωρεί μπροστά στην ανελέητη χρήση των σπέσιαλ εφέ των ψηφιακών εικόνων των κομπιούτερς», Μαρία Κατσουνάκη, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 12-10-1997, σελ. 33.

ειρηνοδρομία

«Εβδομάδα πολιτιστικών - αθλητικών εκδηλώσεων με τίτλο "Παναγούλεια 83 - Ειρηνοδρομία 83", αρχίζει σήμερα στον Άγιο Δημήτριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 15-6-1983, σελ. 2.

ειρηνοδρόμος

«Οι ειρηνοδρόμοι περπάτησαν για δέκα ώρες, ύστερα από κάλεσμα των οργανώσεων ειρήνης ΕΕΥΔΥΕ, ΚΕΑΔΕΑ και ΑΚΕ», *ΤΑ ΝΕΑ*, 28-5-1990, σελ. 12.

εισφοροαποφυγή

«... τα φαινόμενα εισφοροδιαφυγής και εισφοροαποφυγής είναι ιδιαίτερα έντονα σε χώρες που παρατηρείται έξαρση της παραοικονομίας», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 31-5-1998, σελ. 129.

εισφοροδιαφυγή

«Αναλυτικά, με το νομοσχέδιο που πρόκειται να ανακοινωθεί και τον προϋπολογισμό που βρίσκεται υπό κατάρτιση, η κυβέρνηση έχει ως στόχους: Την άμεση εφαρμογή προγράμματος περιστολής της μη απόδοσης των ασφαλιστικών εισφορών (εισφοροδιαφυγή)», *ΤΑ ΝΕΑ*, 11-5-1990, σελ. 13.

«Το εύρος της εισφοροδιαφυγής, είτε από την ελλιπή ασφάλιση, είτε από την ανασφάλιστη εργασία, υπολογίζεται σήμερα στα 250 εκατομμύρια δραχμές», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-12-1991, σελ. 4.

«Σε ό,τι αφορά την εισφοροδιαφυγή, ο ΣΕΒ θεωρεί ότι τα ισχύοντα διοικητικά μέτρα είναι αρκετά εφ' όσον εφαρμόζονται», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 11-2-1992, σελ. 44.

«Στο 1 ΤΡΙΣΕΚΑΤΟΜΜΥΡΙΟ προσδιόρισε χθες ο υπουργός Εργασίας κ. Μιλτιάδης Παπαϊωάννου το ύψος της εισφοροδιαφυγής για το ΙΚΑ. Και τα στοιχεία του αποκαλύπτουν ότι το... 30% των επιχειρήσεων εισφοροδιαφεύγουν», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-6-1997, σελ. 3.

εισφοροοφειλέτης

«Να διευκολυνθούν και οι εισφοροοφειλέτες. Να υπάρξει διευκόλυνση των οφειλετών προς τα ασφαλιστικά ταμεία ζητεί η διοίκηση του ΤΕΒΕ, με αφορμή το νομοσχέδιο για τη μείωση των ποινών για φορολογικές παραβάσεις», *ΤΑ ΝΕΑ*, 26-6-1997, σελ. 38.